
Referat af bestyrelsesmøde i bådelauget d. 21/2 2011

1) Filmaften. 
Hans Jørgen Steen forberedte filmaftenen sammen med bestyrelsen, og vi planlagde kort 
rækkefølgen på foredragene. Vi overvejer, om vi skal købe en projektor og et lærred til kommende 
arrangementer.

2) Sejlerarkiv. 
Poul Westermann vil fremover varetage opgaven med at arkivere og udlåne bøger, søkort m.m. fra 
og til bådelaugets medlemmer. Vi har udarbejdet en jobbeskrivelse til Poul.

3) Økonomi og regnskab
Vi har fået penge tilbage i moms, og vi skal sende en ekstraregning til kajakklubben for ekstra 
vandforbrug.
Per rasmussen har overtaget klubhusregnskabet, og bestyrelsen har underskrevet dokumenter til 
bank m.m. i forbindelse med overdragelsen.

Vi/kassereren vil fremover fremsende en opkrævning på medlemsskab/plads, i stedet for et girokort, 
til medlemmerne fremover. Medlemmer, der ønsker at benytte giro, må selv udfylde og indbetale på 
posthuset. Størstedelen af medlemmerne anvender i øvrigt netbank.

4) Opfølgning på generalforsamlingen
Generalforsamlingen forløb godt, og der var god tillid til bestyrelsens arbejde og beslutninger.

5) Eventuelt

John har undersøgt muligheden for et førstehjælpskursus i samarbejde med trygfonden og 
kajakklubben.

Næste møde: 

Næste møde: tirsdag d. 26/4 2011


